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Närvarande:	  Annika	  Nilsson(ordf),	  Lars	  Dreja,	  Tommy	  Lilja,	  Roger	  Jönsson	  (kassör,sek),	  Görel	  Ingner.	  
Ej	  närvarande:	  Anna-‐Karin	  Rhodin,	  Lone	  Mathiasson	  
Plats	  och	  tid:	  Väggarpsvägen	  145,	  Väggarp,	  	  kl	  16.00.	  

Ordförande	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  alla	  välkomna.	  

	  

Föregående	  protokoll:	   Under	  rubriken:	  Vägföreningen/Trafikverket,	  	  Anna-‐Karin	  och	  Annika	  
kommer	  inte	  att	  undersöka	  angående	  att	  söka	  pengar	  för	  vägförbättringar.	  
Detta	  är	  upp	  till	  Vägföreningen	  att	  ta	  ställning	  till.	  

Dagordning:	   Dagordningen	  fastställdes.	  

Ekonomi	   Konto	  hos	  Färs	  &	  Frosta	  Sparbank	  har	  öppnats.	  Kostnadsfritt	  första	  året.	  
BG-‐nr	  396-‐7684.	  Vid	  betalning	  ska	  Namn	  &	  Gatuadress	  meddelas.	  

Vägföreningen/:	   Trafikverket	  har	  varit	  i	  kontakt	  med	  boende	  utmed	  järnvägen	  om	  
Trafikverket	   förbättringar	  angående	  buller.	  
	   Anna-‐Karin	  har	  kontaktat	  trafikverket.	  Frågan	  kommer	  att	  diskuteras	  vidare	  

med	  Trafikverket	  efter	  sommaren.	  

Folkets	  hus:	   Bygget	  av	  det	  nya	  ”Folketshus”	  är	  stoppat	  tillfälligt.	  Den	  nya	  byggnaden	  ska	  
kosta	  5	  milj.	  att	  bygga.	  Eslövs	  kommuns	  bidrar	  med	  3,5	  milj.	  Det	  saknas	  1,5	  
milj.	  Öis	  har	  sökt	  bidrag	  hos	  Idrottslyftet	  &	  Färs	  och	  Frosta	  Sparbank.	  	  Dialog	  
kommer	  att	  fortsätta	  med	  Bengt	  Högberg	  på	  Nordic	  Sugar	  och	  VD:n	  på	  
Kraftringen	  för	  att	  diskutera	  samarbete	  samt	  erbjuda	  dem	  att	  vara	  
sponsorer.	  

Kävlingeån:	   Lone	  har	  lämnat	  in	  ansökan	  hos	  Kommunen,	  vi	  avvaktar	  besked.	  

Julmarknad:	   Anna-‐Karin	  och	  Roger	  undersöker	  vidare	  möjligheten	  för	  Byalaget	  att	  vara	  
med	  och	  arrangera	  årets	  julmarknad.	  

Städdag:	   Städdagen	  blev	  lyckad.	  Mycket	  skräp	  samlades	  in.	  Detta	  kommer	  att	  blir	  en	  
åkerkommande	  aktivitet	  nästa	  år.	  

Informationshäfte:	   Byalaget	  planerar	  att	  göra	  ett	  informationshäfte	  om	  aktuella	  händelser	  &	  
viktiga	  datum.	  Dessa	  kan	  delas	  ut	  i	  byarna	  i	  början	  av	  året,	  via	  hemsidan	  
etc.	  Vi	  kan	  kontakta	  andra	  föreningar	  &	  företag	  såsom	  Scouterna,	  Öis,	  
Vägföreningen,	  Nordic	  Sugar	  &	  Kraftringen	  om	  de	  vill	  ha	  med	  någon	  
information.	  

Övrigt:	   Nordic	  Sugar	  är	  positiva	  till	  att	  erbjuda	  mark	  till	  en	  ny	  lekplats	  i	  Toftaholm.	  	  
Görel	  sköter	  denna	  kontakt	  och	  ska	  även	  kontakta	  kommunen.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Tommy	  Lilja	  har	  meddelat	  att	  han	  ska	  flytta	  från	  Örtoftabygden	  i	  höst	  och	  
kommer	  därmed	  att	  avsluta	  sitt	  uppdrag	  i	  Byalaget.	  Stort	  tack	  till	  Tommy	  
för	  hjälpen	  vid	  uppstaren	  av	  Örtoftabygdens	  byalag!	  
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Nästa	  möte:	   Söndag	  den	  7:e	  september	  klockan	  16.00	  på	  Centralgatan	  7,	  Örtofta,	  hos	  Lone.	  

Mötets	  avslut:	   Mötet	  avslutas.	  

	  

	  

	  

Vid	  protokollet	   Justeras	  

	  

..................................................................... 	   ................................................................ 	  

Roger	  Jönsson,	  sekreterare	   	   Lars	  Dreja	  


